
Domnului Presedinte al Organizatiei Judetene PD-L Constanta, 
MIRCEA BANIAS 

 
 
Clc.CORNEL PULBERE, membru PD-L, cu carnet nr.00015/2008 la Organizatia 
Municipala Constanta.  
Adresa: Str.Fagetului nr.142 bl.ST8 ap.30 Constanta 
Tel: 0722 621925; e-mail: cornel_pulbere@yahoo.com 
 
                   Domnule Presedinte, cu riscul de a va inoportuna intr-un mod mai putin confortabil,  
imi permit sa va transmit aceasta srisoare deoarece mi s-a adus la cunostinta ca situatia mea la 
partid este cunoscuta si prezentata intr-un mod absolut denaturat de catre dl.Constantin Florian, 
Presedintele Organizatiei Municipale. Trebuie sa va aduc la cunostinta urmatoarele: 

- il cunosc pe dl. Florian Constantin din anul 1994, cand m-am mutat la Constanta de la 
Tulcea. Si cand spun il cunosc, va pot spune ca a fost (sau cel putin asa am inteles eu) ca 
si un frate; 

- din 1996 si pana in 2007 am navigat pe mare  neintrerupt, iar in 2007 am ramas la uscat 
si mi-am incropit o firma de constructii cu care am reusit sa leg o mica afacere, asa se 
explica faptul ca ne-am cunoscut implicit la comisia oamenilor de afaceri ai partidului 
unde de altfel daca va mai aduceti aminte am schimbat si cartile de vizita, dar desi mi-as 
fi dorit sa mai vin la partid si sa-mi aduc aportul in continuare , la indicatia lui Florian (nu 
stiu de ce?), nu am mai venit. Eu sunt o persoana disciplinata si am inteles ca trebuie sa 
ascult ce mi se spune; 

 
-  a apelat  sa intervin in litigiul Organizatiei PD-L Mangalia, unde la vremea respectiva il 

sustinea pe dl. Dan Moldovan in detrimentul d-lui Iorgus (dansul cred ne poate confirma), 
cu care de altfel am avut o divergenta la Olimp anul trecut in vara, (restaurant Insula), 
fiind pus de acelasi Florian care apoi a intors-o,  

- in primavara anului trecut a venit la mine si mi-a spus ca in virtutea relatiilor pe care le 
am, sa-l introduc si pe el in lumea buna, ceea ce am si facut, mai mult prin diversi 
cunoscuti i-am favorizat un contract cu Primaria Constanta de 2 milioane de euro (sediul 
Daconex Inchiriat la Politia comunitara), contract incheiat in luna iulie 2008 si prin care 
ar fi trebuit sa-mi revina un comision care nu s-a materializat niciodata, (pentru 
clarificare - relatiile erau pe partea fostei mele sotii), 
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- dupa realizarea aliantei PDL-PSD, Florian a venit la mine acasa (de altfel in fiecare seara 
se facea politica de partid la mine acasa), cu listele pentru descentralizate si mi-a propus 
in mod anormal sa iau un post de director dar pe listele PSD, chipurile sa mai castige 
PDL-ul un post in plus, fara ca eu sa stiu ca de fapt ducandu-ma la DADL ocupam un post 
al unei membre PDL (Camelia Dumitrache), de atfel aranjamentul l-a facut tot pe partea 
fostei mele sotii, iar eu m-am executat din nou pentru ca in afara de el nu am avut 
contact cu partidul; 

- asa dupa cum probabil stiti, nu am stat la DADL (cu fosta echipa) decat 2 luni dar am 
incercat sa o protejez pe d-na  Camelia Dumitrache, care desi a incercat sa va aduca la 
cunostinta situatia in care era, nu a gasit intelegere la partid. Oricum ea si-a facut 
cunoscuta situatia la Bucuresti dar din bun simt a plecat din DADL. 

- tot datorita lui Florian au plecat de pe functii Ene Valeriu si Lupu Enutu. Dl.Ene era dealtfel 
cu Florian prieten vechi, iar cand acesta si-a luat concediu medical si s-a prezentat la 
partid, l-a intrebat “ce cauti aici ca parca erai bolnav” (Ene poate confirma). In loc sa 
vina in sprijinul colegilor de partid, Florian  facea tot posibilul ca acestia sa nu fie bine 
vazuti. 

- va mai aduc la cunostinta ca in timpul mandatului fostului director, Laurentiu Marin, 
venea in fiecare zi  la sediul DADL, in biroul meu  sa-si bea cafeaua. Intr-o zi, in timp ce 
discutam probleme profesionale cu d-na Dumitrache, a venit in biroul meu si a intrebat-o 
daca este machedoanca, de parca acest lucru ar fi contat cel mai mult pentru el si nu 
profesionalismul acesteia. Pe de alta parte imi spunea sa dau machedonii afara……no 
comment! 

- discutiile privind reconfirmarea d-lui Claudiu Palaz pentru functia de subprefect (mult 
contestata atunci) au avut loc tot la mine acasa si cred ca va amintiti pentru ca v-a sunat 
la orele 23.00 si apoi v-ati intilnit; 

- in momentul in care am realizat ca nu se poate construi nimic pozitiv in DADL cu fosta 
echipa manageriala si mai ales pentru faptul ca nu era normal ca membru PD-L sa fac 
parte din echipa PSD, am plecat din institutie, mai ales ca se faceau si presiuni asupra 
doamnei Dumitrache (ea a fost detasata in mod abuziv la SGA Tulcea). Va puteti inchipui 
ca nu puteam sa tolerez faptul ca specialisti care asigurau buna functionare a institutiei 
sa fie pe nedrept tratati in acest fel. Tin sa mentionez ca Florian Constantin ar fi trebuit 
sa va aduca la cunostinta toata aceasta situatie, dar in loc sa ajute a preferat sa 
denatureze situatia. V-as fi solicitat chiar eu ajutorul dar nu am facut-o pentru ca v-am 
mai spus care au fost indicatiile lui Florian.  

- anul trecut la alegerile locale, prin Florian, am sponsorizat partidul cu doua calculatoare, 
mi-a cerut sume de bani pentru partid, m-a pus platesc cotizatia (10 millioane lei vechi) si 
multe altele (va voi trimite in copie contractul de sponsorizare); 

- Florian a facut tot posibilul sa ne tina pe mine si pe Camelia departe de partid, cu toate ca 
ea este membru mai vechi in partid si s-a implicat foarte mult in campanii;   
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- nu am inteles de ce a procedat asa si nu mi-am inchipuit vreodata ca un om pe care il 
primesti in casa atitia ani sa-ti intoarca spatele fara motiv si mai mult de atit sa-ti faca si 
rau. 

                                                     
           Noi suntem pe punctul de a face un drum si pana la Bucuresti, dar am considerat 
normal si moral ca problema sa se cunoasca corect si pe plan local, in primul rand de catre 
dumneavoastra si colegii din partid care nu cunosc corect realitatea, pentru ca am senzatia 
ca acest domn Florian Constantin este un adevarat artizan al dezbinarilor. 
Ne pare rau ca stam departe de partid din cauza unuia ca el care nu are nici un drept sa se 
pronunte de maniera aceasta, el fiind de numai 2 ani in partid, dar probabil de cand are bani 
(a se retine iulie 2008), poate deschide usi si stabili destine. 
 

Cu parere de rau ca deocamdata am apelat la aceasta forma de a va prezenta unele 
lucruri, speram ca vom gasi intelegere la dumneavoastra si ca sa nu considerati o dovada de 
lasitate, suportam si o confruntare directa in fata BPJ. 

 
Sincere felicitari pentru reusita in alegeri la  nivel de judet. 

 
 
          17.06.2010                                                                     Cu deosebita stima, 
                                                                                                    Cornel Pulbere 


